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Połaniec chce przyciągnąć inwestorów

„SERWIS INTERNETOWY RADIA KIELCE” Połaniec chce przyciągać inwestorów. Jako
jedyna gmina w powiecie staszowskim przygotowuje tereny przemysłowe na powierzchni
ponad 50 hektarów. Miasto uzyskało na ten cel 15 milionów złotych z Regionalnego
Programu Operacyjnego. Całość kosztować będzie około 25 milionów. Jak poinformował
burmistrz Połańca Jacek Tarnowski, tereny przemysłowe będą uzbrojone we wszystkie
media, wybudowane też zostaną drogi. Miasto liczy przede wszystkim na przemysł lekki,
najmniej uciążliwy dla środowiska naturalnego. Tereny przemysłowe powstają w trzech
miejscach, przy drogach wylotowych z Połańca w kierunku Sandomierza, Staszowa oraz
Krakowa.


